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PROTOKÓŁ NR 27/2013 
Z POSIEDZENIA KOMISJI ZDROWIA I POLITYKI PRORODZINNEJ 

RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 
z dnia 23 października 2013 roku 

 
W posiedzeniu Komisji Zdrowia i Polityki Prorodzinnej w dniu 23 października 2013 roku 

udział wzięli członkowie Komisji, Zbigniew Markowski – Przewodniczący Rady Powiatu 

Nowotomyskiego, Janusz Daszkiewicz – Skarbnik Powiatu oraz zaproszeni goście: Janusz Nowak – 

Dyrektor SP ZOZ imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu, Marek Ratajczak – Zastępca 
dyrektora ds. medycznych, Beata Wolanin – Główna księgowa SP ZOZ w Nowym Tomyślu i Pan 

Edmund Żurek. 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji powitała wszystkich członków Komisji oraz zaproszonych gości, 

następnie odczytała proponowany porządek obrad i poinformowała, że punkt 3 porządku obrad nie 

zostanie zrealizowany ponieważ Dyrektor WOW NFZ w Poznaniu, ze względu na wcześniej 

poczynione zobowiązania, nie może wziąć udziału w posiedzeniu Komisji. Następnie Przewodnicząca 
zapytała, czy członkowie Komisji mają uwagi do porządku obrad? Uwag nie było. Przewodnicząca 

poddała porządek obrad pod głosowanie. Wszyscy byli „za” jego przyjęciem. 

Przechodząc do pierwszego punktu porządku obrad, Przewodnicząca poprosiła Dyrektora SP 
ZOZ imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu Janusza Nowaka o przedstawienie 

koncepcji budżetu SP ZOZ na 2014 rok i plany kontraktowania z NFZ. 

Dyrektor Janusz Nowak – Do tej pory otrzymaliśmy propozycje kontraktów na 3 zakresy  

świadczeń: Zakład Opiekuńczo-Leczniczy, Tomograf komputerowy – proponowana wartość 
kontraktów na 2014 rok na poziomie tegorocznym oraz na specjalistkę – otrzymaliśmy propozycję 

podpisania kontraktu wyższego od kontraktu tegorocznego o 60 tys. Przedstawione wyżej propozycje 

nie są dla nas satysfakcjonujące, ale w porównaniu z zapowiedziami NFZ, jak mają kształtować się 

kontrakty na szpitale, wspomniane przeze mnie warunki kontraktów na tomograf, ZOL i specjalistkę 

nie są najtragiczniejsze. Dla nas jednak najważniejszy jest kontrakt szpitalny, ale na razie nie mamy 

żadnych oficjalnych informacji. Z rozmów przeprowadzonych z Dyrektorem WOW NFZ wynika, że 

kontrakt szpitalny na 2014 rok może być niższy od tegorocznego nawet o 10%. 

Pan Edmund Żurek – Czy to dotyczy również klinik? 

Dyrektor Janusz Nowak – Tak. 

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy są jeszcze pytania? Pytań nie było.  

Przedstawione przez Dyrektora SP ZOZ informacje dotyczące kontraktów na 2014 rok 

stanowią załącznik nr 2 do protokołu. 

Przechodząc do drugiego punktu porządku obrad, Przewodnicząca poprosiła Dyrektora 

Janusza Nowaka o przedstawienie aktualnej sytuacji SP ZOZ w Nowym Tomyślu. 

Dyrektor Janusz Nowak przedstawił analizę wartości nadwykonań za 6, 8 i 9 miesięcy 2013 

roku. Z analizy wynika, że średnio miesięcznie wartości nadwykonań są coraz mniejsze. Dyrektor 

przedstawił również wskaźniki szpitalne za wrzesień i październik, z których wynika, że decyzja 

Dyrektora o ograniczaniu od 1 września br. przyjęć planowych, jest systematycznie realizowana. Na 

koniec Dyrektor przedstawił zestawienie zobowiązań ogółem i zobowiązań wymagalnych wg stanu na 

koniec września 2013 roku. 
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Informacja dotycząca aktualnej sytuacji SP ZOZ w Nowym Tomyślu stanowi załącznik nr 3. 

Przewodnicząca Komisji podziękowała Panu Dyrektorowi za przedstawienie informacji i 

zapytała, czy członkowie Komisji mają pytania do przedstawionego materiału?  

Przewodniczący Rady Powiatu – Co zamierza Pan zrobić w sytuacji, kiedy otrzyma Pan na 

szpital kontrakt niższy o 10%? 

Dyrektor Janusz Nowak -  Decyzję podejmiemy po otrzymaniu propozycji kontraktu. 

Pan Edmund Żurek – W takiej sytuacji oszczędności będzie musiał Pan szukać w kosztach 

pracy. Nie chcę mówić o zwalnianiu ludzi, ale przecież można obniżyć wynagrodzenia. Poza tym, to 

przecież Pan zatrudnia nowych pracowników i ustala im wynagrodzenia. Musi Pan wprowadzić także 

program naprawczy dla każdego oddziału osobno. Szpital jest strasznie zadłużony, kontrakt ma być 

niższy, a przecież są jeszcze takie oddziały, jak chirurgia, czy blok operacyjny, które wymagają 

ogromnych nakładów finansowych. Wnioskuję również, aby na jednym z posiedzeń Komisji zająć się 

funkcjonowaniem Pogotowia Ratunkowego. 

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy członkowie Komisji mają jeszcze jakieś pytania? Pytań 

nie było.  

Przewodnicząca zamknęła punkt 2 i przeszła do analizy materiałów na XXVI sesję Rady 

Powiatu Nowotomyskiego. 

Przewodnicząca zapytała, czy do sprawozdania Starosty Nowotomyskiego z działalności 

Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym, są pytania? Pytań nie było. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy do informacji z działalności szkół i placówek oświatowych w 

Powiecie Nowotomyskim, są pytania? Pytań nie było. 

 
Przewodnicząca Komisji - Realizacja zadań w ramach zespołu placówek oświatowych oraz 

informacja o działalności Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Nowym Tomyślu oraz zasady 

współpracy z bibliotekami gminnymi, zostaną przedstawione na sesji. 

 

Następnie Przewodnicząca przeszła do bloku uchwał. 

Przewodnicząca zapytała, czy do projektu uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie 

programu współpracy Powiatu Nowotomyskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2014, są pytania? Pytań nie było. 
Przewodnicząca poddała przedmiotowy projekt uchwały pod głosowanie.  

 

 Komisja Zdrowia i Polityki Prorodzinnej jednogłośnie głosowała „za” pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie programu 
współpracy Powiatu Nowotomyskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na rok 2014. 
 
 Przewodnicząca poprosiła Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały Rady 

Powiatu Nowotomyskiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu na rok 2013 oraz projektu uchwały w 
sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 

2013-2022. 

 

 Skarbnik omówił projekty uchwał. 
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Przewodnicząca zapytała, czy do projektu uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu na rok 2013 oraz projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2013-2022, są pytania? Pytań 

nie było. 

Przewodnicząca poddała przedmiotowe projekty uchwał pod głosowanie.  

 

 Komisja Zdrowia i Polityki Prorodzinnej jednogłośnie głosowała „za” pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie zmiany budżetu 
Powiatu na rok 2013 oraz projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2013-2022. 
 

Przewodnicząca zapytała, czy do projektu uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie 

określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nowotomyskiego w 

2014 roku, są pytania? Pytań nie było. 

Przewodnicząca poddała przedmiotowy projekt uchwały pod głosowanie.  

 

 Komisja Zdrowia i Polityki Prorodzinnej jednogłośnie głosowała „za” pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie określenia rozkładu 
godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nowotomyskiego w 2014 roku. 
 

Przewodnicząca zapytała, czy do projektu uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów z drogi i ich przechowywanie oraz wysokość 

kosztów z tym związanych, są pytania? Pytań nie było. 

Przewodnicząca poddała przedmiotowy projekt uchwały pod głosowanie.  

 

 Komisja Zdrowia i Polityki Prorodzinnej jednogłośnie głosowała „za” pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie ustalenia wysokości 
opłat za usunięcie pojazdów z drogi i ich przechowywanie oraz wysokość kosztów z tym 
związanych. 

 

Przewodnicząca - Projektu uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Zespołu Szkół Rolnicze 

Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance jeszcze nie mamy. 

Starosta wyjaśnił, że Komisja Rewizyjna jeszcze nie wypracowała stanowiska w 

przedmiotowej sprawie, a opinia Komisji Rewizyjnej stanowi uzasadnienie do ww. uchwały.  

Przewodnicząca - Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Nowotomyskiego oraz 

Starosty Nowotomyskiego o oświadczeniach majątkowych za 2012 rok, zostanie odczytana na sesji. 

 

Przewodnicząca Komisji – Czy członkowie Komisji mają jakieś wnioski lub opinie? Wniosków i 

opinii nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji - Czy w sprawach różnych ktoś chciałby poruszyć temat do 

omówienia na komisji? Nikt się nie zgłosił. 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodnicząca zakończyła posiedzenie Komisji Zdrowia i 

Polityki Prorodzinnej. 

                          
            Przewodnicząca  

        Komisji Zdrowia i Polityki Prorodzinnej 

             

            Renata Gruszka 
 

 

Protokolant: Ewa Bąbelek 


